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MESTNA OBČINA NOVO MESTO 

KRAJEVNA SKUPNOST  PREČNA 

Prečna 8, 8000 Novo mesto                                        Prečna, 17.12.2021                                                                                             

Matična št.: 5030269 

Davčna št.: 68789670 

 

 

 

ZAPISNIK 10. SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI PREČNA 

z dne 15. 12. 2021 ob 19:00 uri 

 

 

 

Prisotni svetniki KS: Mario Krapež, Robert Bozovičar, Lidija Zadnik, Maja Makše 

Opravičeno odsoten svetniki: Niko Bobnar 

Odsotni svetniki: Martin Luštek, Simon Judež 

Prisotni na seji predsedniki društev, katerih društva delujejo v Krajevnem domu: 

PGD Prečna: Andrej Kapš 

ŠD Prečna: Mili Gobec 

KD Prečna   Vaški zvon: Jože Cesar 

                     Dober Dan Teater: Jana Zorko 

DU Prečna: Drago Sikošek 

DKŽ Novo mesto: zastopnica Ana Pirh 

 

Na seji prisotni 4 svetniki. Seja je sklepčna in se lahko nadaljuje. 

 

Dnevni red: 

  

1- Potrditev predhodnega zapisnika 

2- Ugotovitve NO MONM o pomanjkljivosti pri koriščenju prostorov v lasti KS 

3- Planirani projekti v letu 2022 

4- Predlogi in pobude svetnic in svetnikov ter povabljenih gostov 

5- Razno 

 

Sklep:  Dnevni red se potrdi s 4-imi glasovi ZA 

 

 

K 1. točki: Potrditev zapisnika 9. seje sveta KS Prečna 

 

Sklep: Na zapisnik 9. seje sveta ni bilo pripomb. Zapisnik se potrdi s 4-imi glasovi ZA 

 

 

K 2. točki: Ugotovitve NO MONM o pomanjkljivostih pri koriščenju prostorov v lasti KS 

Prečna 

Na začetku je predsednik predstavil ugotovitev NO MONM o pomanjkljivostih pri koriščenju 

prostorov v Krajevnem domu. V vabilu na sejo je predsednike društev poprosil, da na sejo 
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pridejo s predlogom, kako urediti zadevo v bodoče. Tako je po predstavitvi videnja NO o 

ureditvi razmer predal besedo vabljenim predsednikom. 

 

DU Prečna – Drago Sikošek: Po njegovih videnjih bi bilo najboljše, da ostane tako, kot je do 

sedaj tudi v bodoče - zastonj. V kolikor pa se bo v bodoče spremenil režim koriščenja prostorov 

v lasti KS (plačevanje) pa bo o tem naknadno odločal upravni odbor DU Prečna. Sam način 

kako bi oni izpeljati vse potrebne spremembe pa po njegovih besedah ni imel predloga niti ni 

imel mandata, da bi lahko potrdil skupen dogovor na današnjem sestanku. 

 

Zaradi lažjega poteka razprave o težavi je predsednik KS Prečna Mario Krapež predstavil svoj 

predlog rešitve te težave. Predlagal je, da se vsa društva, ko se prijavljajo za samo sofinanciranje 

za dejavnosti na MONM vpišejo tudi potrebno višino sredstev za najemnino. Tekoče stroške 

(plin, elektrika, voda) pa bi posamezna društva lahko poplačala s prostovoljnim delom pri 

samemu vzdrževanju objektov ob predhodnem dogovoru s predsednikom sveta KS Prečna. 

 

ŠD Prečna -  Mili Gobec: Po njegovih videnjih je predlagan način sprejemljiv, ker so se takega 

načina posluževali že do sedaj. Namreč člani ŠD Prečna so že do sedaj bila poleg PGD Prečna 

gonilna sila pri sami sanaciji objektov in samih prostorov. Kot predsednik društva se strinja z 

predlaganim načinom in ga bo ŠD Prečna upoštevala. 

 

KD Prečna Vaški Zvon – Jože Cesar: Tudi on se s predlagano rešitev strinja. Poprosil je le 

podpredsednika KS Prečna Roberta Bozovičarja, da bi mu pomagal pri sami prijavi na razpis 

na MONM, ker je letos prvič v el. obliki. 

 

Dober Dan Teater – Jana Zorko: Strinja se da je potrebno to temo skupno doreči in doreči način 

plačevanja tekočih stroškov. Sama iz izkušenj in poznavanja teh težav v drugih krajih obrazloži, 

da imajo ponekod društva najemnino, ponekod jim najemnine ni potrebno plačevati. Sama kot 

predsednica se z neko dogovorjeno najemnino strinja. Kot predsednica društva Dober Dan 

Teater pa se ne namerava prijavljati na razpis MONM in bi v kolikor bo potrjena najemnina 

raje dogovorjeno najemnino poravnala sama. 

 

DKŽ Novo mesto – Ana Pirh: Na sestanek je prinesla pooblastilo predsednice DKŽ NM Štefke 

Vidic, kjer je razvidno da je pooblaščena za sklepanje skupnega dogovora. Poleg pooblastila je 

tudi dostavila prošnjo DKŽ NM za koriščenje prostorov za leto 2022. Predstavila je tudi videnja 

njihovega društva saj je kot blagajničarka društva seznanjena s finančno situacijo v društvu. 

Potrdi, da se kot predstavnica društva strinja z vsako rešitvijo, katero bomo skupaj dorekli. 

Opomni tudi, da so kot društvo že financirali v obnovo kuhinje v domu, ko so kupili nov 

štedilnik s pečico. Tega seveda kot DKŽ ob svojih aktivnostih skozi leto tudi uporabljajo.  

 

Po vseh predstavitvah videnjih posameznih društev je stekla razprava. Pogovori so potekali tudi 

o tem kako je bilo nekoč, o preteklosti, do nesoglasij med posameznimi društvi in svetom KS 

Prečna… Po burni razpravi smo se vsi prisotni poenotili z naslednjim predlogom: 

1- Najemnina za vsako društvo, ki ima prostor za svoje delovanje v Krajevnem domu 

Prečna plača letno najemnino KS Prečna v višini 100 eurov.  
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2- Najemnina za uporabo dvorane za enkratne dogodke, razna tekmovanja.. vse kar ne 

zajema samega osnovnega delovanja društva znaša 25 evrov na dan. V kolikor društvo 

za enkratni dogodek ali prireditev uporabi dvorano 3 dni se tako zaračuna uporaba 

dvorane 75 eurov. Ta znesek uporabnine dvorane in skupnih prostorov velja le za 

društva, ki imajo prostore v Krajevnem domu. Za ostale uporabnike je cena po že 

uveljavljenem ceniku KS Prečna, ki je bila sprejeta na 3 seji sveta KS Prečna 

10.04.2019. 

3- Tekoče obratovalne stroške (plin, elektrika, voda) lahko društva poplačajo s 

prostovoljnim delom v Krajevnem domu in Športnem parku Prečna ali na lokacijah, ki 

jih odobri predsednik KS Prečna ali svet KS Prečna. Vsak predsednik društva se s 

predsednikom KS predhodno dogovori v kaki obliki bi bilo možno poplačati tekoče 

obratovalne stroške. Društvo, ki ne bi želelo poplačati tekočih stroškov preko 

prostovoljnega dela pa bo pavšalni znesek tekočih stroškov plačalo v denarju na račun 

KS Prečna. Za višino pavšalnega zneska se dogovori predsednik društva in predsednik 

KS Prečna. Usklajen znesek med predsednikoma mora potrditi še svet KS Prečna. 

Pavšalni znesek je lahko največ za obdobje enega leta lahko pa tudi za samo en dogodek.  

 

K 3. točki: Planirani projekti v letu 2022 

 

Predsednik KS Prečna poda kratko obrazložitev planiranih projektov, ki naj bi se izvedli v 

prihodnjem letu. Posreduje tudi informacije o investicijah MONM o projektih vezanih na OC 

Češča vas in širitev ter izgradnjo ulice Podbreznik v naselju Češča vas. 

 

 

K 4. točki: Predlogi in pobude svetnic in svetnikov ter povabljenih gostov 

 

Poleg že predstavljenih projektov in želja s strani predsednika KS Prečna so prisotni podali še 

naslednje pobude, ki se dopišejo k skupnim planiranim projektom. 

1- Odtočni jaški na cesti Prečna – Suhor so izvedeni tako, da so pokriti z betonskim 

pokrovom. Na določenih mestih je do sedaj prišlo do loma betonskega pokrova in s tem 

do nevarnosti za sam promet in uporabnike cestišča. 

Predlog: betonski pokrovi naj se zamenjajo z litoželeznimi vlivnimi pokrovi 

 

2- Cestišče (791891) med hišnimi številkami 92 in 76 je v slabem stanju. 

Predlog: Cestišče v naselju Prečna nasproti pokopališča (791891) med hišnimi 

številkami 92 in 76 naj se ustrezno razširi in zaradi dotrajanosti vozišča preplasti.  

 

3- Po celotni KS Prečna je potrebno urediti dogovor z redarsko službo na MONM za 

večkratni obisk in kontrolo cestišč. Na kar nekaj mestih se pojavlja, da krajani (v večini 

primerov eni in isti), ki nočejo parkirati na svojih zemljiščih parkirajo vozila na samem 

cestiščih. S samim parkiranjem na cestiščih tako ogrožajo vse uporabnike cestišča in 

povzročajo nelagodje ostalim krajanom.  

Predlog: Predsednik o težavi seznani pristojne na MONM 
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4- Zamenjava dotrajane javne razsvetljave v ulici Podbreznik v naselju Češča vas. Luči so 

dotrajane do take stopnje, da svetijo zelo slabo. 

Predlog: Predsednik o situaciji obvesti pristojne na MONM 

 

  

 

 

K 5. točki: Razno 

 

Predsednik DU Prečna predstavi težavo pri medsebojni komunikaciji s predsednikom 

KS Prečna. Predstavi tudi svoja videnja in težave s katerimi se sooča on osebno. Razloži tudi 

težave, ker mu kot predsedniku DU Prečna predsednik KS Prečna ne podaja pisnih odgovorov 

na njegova dopisovanja. Pojasni tudi, da bo o teh zadevah prisiljen seznaniti vodstvo MONM 

saj po njegovem mnenju KS Prečna oziroma njegov predsednik krši pravila in s tem onemogoča 

samo delovanje DU Prečna. 

Pojasnilo predsednika KS Prečna: Kar se tiče dopisa poslanega predsedniku DU od 

predsednika KS Prečna 19.avgust 2021 pojasni, da ostaja vse napisano v veljavi do izpolnitve 

pogojev, ki so navedeni v tem dopisu. Ko bodo ti izpolnjeni se lahko nadaljujejo pogovori (o 

željah DU Prečna) med lastnikom stavbe (KS Prečna) in najemnikom prostorov (DU Prečna). 

Pojasni tudi, da način z grožnjami predsednik DU Prečna ne more in ne bo uspešen pri 

boljši medsebojni komunikaciji. Samo zaničevanje dobrega dela sveta KS in javno objavljanje 

starih slik na internetnih povezavah kot želja dokazovanja nesposobnosti vodenja samega 

razvoja kraja ne prispevajo k rešitvi problema.  

Glede na dejstvo, da se kot predsednik KS Prečna zelo dobro razume in zelo dobro 

sodeluje z vsemi ostalimi predsedniki društev, ki delujejo na območju KS Prečna ne vidi razloga 

za nesoglasje v sebi ampak v predsedniku DU Prečna. Po besedah predsednika KS Prečna bo 

moralo vodstvo DU Prečna problem nesporazumov reševati pri svojih organih društva. 

  

 

Seja je bila končana ob 21:50 uri.  

 

      

Podpredsednik KS Prečna        Predsednik KS Prečna  

       Robert Bozovičar              Mario Krapež 


